
Rada Miejska w Chęcinach

Protokół nr III/2018

III Sesja w dniu 7 grudnia 2018 
Obrady rozpoczęto 7 grudnia 2018 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 12:58 tego samego dnia. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Szczepanik.

Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:
Burmistrz  Gminy  i  Miasta  Pan  Robert  Jaworski  wraz  z  pracownikami,  kierownicy  jednostek
organizacyjnych  Gminy,  Sołtysi  oraz  Przewodniczący  Zarządów Osiedlowych  (lista  obecności
stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Po dopełnieniu ceremonii powitalnych, Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził na podstawie
załączonej listy obecności, że spośród 15 osobowego składu Rady Miejskiej, w posiedzeniu bierze
udział 15 członków, co stanowi pełny ustawowy skład Rady Miejskiej. Oznacza to, iż posiedzenie
jest prawomocne do podejmowania obowiązujących uchwał i wniosków.
W posiedzeniu bierze udział 15 członków.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przypomniał  zebranym,  że  zaproponowany  porządek  obrad
otrzymali wszyscy radni oraz przewodniczący jednostek pomocniczych i obejmuje on:
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad.
2. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 i 29.11.2018 r.
3. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z działalności za okres między sesjami.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok - druk nr 1
b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2019 rok - druk nr 2
c) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - druk nr 3
d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2019 rok - druk nr 4
e)  powołania  Rady  Społecznej  Samorządowego  Zakładu  Podstawowej  Opieki  Zdrowotnej
w Chęcinach - druk nr 5
f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr. 01 oznaczonej jako
działka nr 558/1 - druk nr 6
g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr. 01 oznaczonej jako
działka nr 904/128 - druk nr 7
h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr. 01 oznaczonej jako
działka nr 605/1 - druk nr 8
i) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy i Miasta na 2018 rok - druk nr 9
j) statutu Gminy Chęciny - druk nr 10

5. Rozpatrzenie wniosku w sprawie ustalenia stawki podatku leśnego na 2019 rok - druk nr 11
6. Sprawy organizacyjne - wnioski i zapytania.
7. Zamknięcie obrad sesji.

Kontynuując  obrady  Przewodniczący  Rady  potwierdził,  iż  wszyscy  Radni  wraz  z  informacją
o zwołaniu Sesji otrzymali drogą elektroniczną na służbowe maile pełny komplet dokumentów,
w tym  projekty  uchwał  uwzględnione  w  przedstawionym  porządku  obrad  wraz  z  ich
uzasadnieniem (przekazane Radnym dokumenty stanowią załącznik do niniejszego protokołu).
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Przebieg obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad
Głosowano w sprawie:
1. Przyjęcia porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

2. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 i 29.11.2018 r.
Brak zgłoszeń do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
2. Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej z dnia 21 i 29.11.2018 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

3. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z działalności za okres między sesjami.

Treść sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Po wysłuchaniu sprawozdania, Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 10 minutową przerwę.

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok - druk nr 1
Brak zgłoszeń do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 6/III/18 stanowi załącznik do protokołu.

b) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2019 rok - druk nr 2
Brak zgłoszeń do dyskusji.
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Głosowano w sprawie:
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 7/III/18 stanowi załącznik do protokołu.

c) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - druk nr 3
Brak zgłoszeń do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9) Dariusz Dudek, Waldemar Jach, Małgorzata Karkocha, Kazimierz Łebek, Cezary 
Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński
PRZECIW (1) Kamil Prędota
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Edyta Jarząbek, Tomasz Lasa, 
Marian Woś

Przyjęta  większością  głosów  uchwała  oznaczona  numerem  8/III/18  stanowi  załącznik  do
protokołu.

d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2019 rok - druk nr 4
Brak zgłoszeń do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil 
Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jarosław Idziak

Przyjęta  większością  głosów  uchwała  oznaczona  numerem  9/III/18  stanowi  załącznik  do
protokołu.

e) powołania Rady Społecznej  Samorządowego Zakładu Podstawowej Opieki  Zdrowotnej
w Chęcinach - druk nr 5

Dyskusja:
Przewodniczący Rady przypomniał, że na roboczym posiedzeniu Rady zostały wytypowane osoby
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do składu Rady Społecznej i są to radni: Pan Waldemar Jach, Pani Edyta Jarząbek, Pan Cezary
Mielczarz, Pani Małgorzata Pniewska, Pan Zdzisław Treliński i Pan Dariusz Dudek. Następnie
Pan Przewodniczący  zapytał  wskazane  osoby  czy  wyrażają  zgodę  na  udział  w pracach  Rady
Społecznej.  Wszyscy  wytypowani  radni  wyrazili  zgodę.  Przewodniczący  Rady  Miejskiej
poinformował, że pierwsze posiedzenie Rady odbędzie się 12 grudnia 2018 r.
Brak zgłoszeń do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
powołania Rady Społecznej Samorządowego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej 
w Chęcinach. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta jednogłośnie uchwała oznaczona numerem 10/III/18 stanowi załącznik do protokołu.

f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr. 01 oznaczonej 
jako działka nr 558/1 - druk nr 6

Dyskusja:
W podjętej dyskusji głos zabrali:
Radna  Zofia  Stokowiec –  poprosiła  o  wyjaśnienie  w  jakim  celu  Gmina  nabywa  wskazaną
nieruchomość.
Burmistrz  Gminy  i  Miasta  Pan  Robert  Jaworski wyjaśnił,  że  nieruchomości,  które  są
przedmiotem  projektów  uchwał  na  drukach  nr  6,  7  i  8  Gmina  zamierza  nabyć  w  ramach
Zintegrowanej Inwestycji Terytorialnej Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego na budowę ścieżki
rowerowej od ulicy Białego zagłębia w kierunku ulicy Zelejowej. Dwie spośród działek stanowią
własność osoby fizycznej. Na trzeciej z działek planowana jest budowa przepompowni ścieków.
W  związku  z  brakiem  dalszych  zgłoszeń  do  dyskusji  Przewodniczący  obrad  zarządził
przeprowadzenie głosowania. 

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr. 01 oznaczonej jako 
działka nr 558/1. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 11/III/18 stanowi załącznik do protokołu.
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g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości połozonej w Chęcinach obr. 01 oznaczonej 
jako działka nr 904/128 - druk nr 7
Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr.01 oznaczonej jako 
działka nr 904/128. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
Przyjęta uchwała oznaczona numerem 12/III/18 stanowi załącznik do protokołu.

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr. 01 oznaczonej 
jako działka nr 605/1 - druk nr 8
Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Chęcinach obr.01 oznaczonej jako 
działka nr 605/1. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 13/III/18 stanowi załącznik do protokołu.

i) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy i Miasta na 2018 rok - druk nr 9
Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia zmian w budzecie Gminy i Miasta na 2018 rok - druk nr 9. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 14/III/18 stanowi załącznik do protokołu.

j) statutu Gminy Chęciny - druk nr 10

Dyskusja:
W podjętej dyskusji głos zabrali:
Radny Kamil Prędota - zgłosił wniosek w sprawie wyodrębnienia w Statucie stałej komisji ds.
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turystyki. 
Radny Cezary Mielczarz zwrócił  uwagę,  aby uzupełnić  wykaz jednostek podległych  Gminie
o Zamek Królewski w Chęcinach.
Radny Dariusz  Dudek odnosząc  się  do  zgłoszonego  wniosku podkreślił,  że  zakres  działania
Komisji  ds.  oświaty  został  poszerzony o zagadnienia  dot.  turystyki.  W związku z powyższym
zgłasza formalny wniosek o  odrzucenie wniosku radnego Pana Kamila Prędoty.
Radna Edyta Jarząbek wypowiedziała się za powołaniem przedmiotowej komisji – turystyka
jest dobrem wspólnym naszej Gminy i na niej powinniśmy się skupić.
Radna Zofia Stokowiec poprosiła o potwierdzenie czy Komisja ds. Oświaty została poszerzona
o zagadnienia dot. turystyki. W odpowiedzi na złożone zapytanie Przewodniczący obrad wskazał
na Rozdział 5 Projektu Statutu, gdzie znajduje się propozycja takiego zapisu.
Radny  Tomasz  Lasa zgłosił  wniosek  o  formalne  przegłosowanie  złożonych  wniosków,
podkreślając, że osobiście jest przeciwny tworzeniu kolejnej komisji.
Wobec tego, że w dyskusji padły dwa wykluczające się wnioski, Przewodniczący obrad zarządził
przeprowadzenie w pierwszej kolejności głosowania o odrzucenie wniosku o powołanie komisji
ds. turystyki.

Głosowano w sprawie:
Wniosek w sprawie odrzucenia wniosku o utworzenie dodatkowej komisji ds. turystyki. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4) Dariusz Dudek, Jarosław Idziak, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek
PRZECIW (4) Edyta Jarząbek, Małgorzata Karkocha, Kamil Prędota, Zdzisław Treliński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Małgorzata Habik, Waldemar Jach, Cezary Mielczarz, Małgorzata 
Pniewska, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Marian Woś

Przewodniczący  obrad  wskazując  na  wyniki  głosowania  stwierdził,  iż  wniosek  nie  został
rozstrzygnięty. W związku z czym zarządził przeprowadzenie kolejnego głosowania dot. wniosku
w sprawie utworzenia dodatkowej komisji ds. turystyki.

Głosowano w sprawie:
wniosek w sprawie utworzenia dodatkowej komisji ds. turystyki. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9) Małgorzata Habik, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata Karkocha, Małgorzata 
Pniewska, Kamil Prędota, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
PRZECIW (3) Dariusz Dudek, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Jarosław Idziak, Cezary Mielczarz, Zofia Stokowiec

Przewodniczący obrad potwierdzając fakt przyjęcia wniosku stwierdził, że Komisja ds. turystyki
zostaje zapisana jako kolejna stała Komisja Rady. Kontynuując swoją wypowiedź Przewodniczący
obrad uznając zgłoszoną przez radnego Pana Cezarego Milcarza uwagę potwierdził,  że Zamek
Królewski jako kolejna jednostka organizacyjna Gminy, zostanie uwzględniona w załączniku do
Statutu.  W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji  Przewodniczący obrad zarządził
przeprowadzenie  głosowania  w  sprawie  Statutu  Gminy  Chęciny  wraz  z  uwzględnieniem
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przyjętych poprawek.

Głosowano w sprawie:
statutu Gminy Chęciny z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 15/III/18 stanowi załącznik do protokołu.

5. Rozpatrzenie wniosku w sprawie ustalenia stawki podatku leśnego na 2019 rok - druk
nr 11
Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie wniosku w sprawie ustalenia stawki podatku leśnego na 2019 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, 
Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

6. Sprawy organizacyjne - wnioski i zapytania.

Dyskusja:
W podjętej dyskusji głos zabrali:
Radny  Dariusz  Dudek zabrał  głos  w  sprawie  podjętych  uchwał  podatkowych,  wyjaśniając
zgromadzonym  gościom  oraz  internautom,  że  podatki  nie  wzrosły  w  stosunku  do  roku
poprzedniego.
Radny Cezary Mielczarz zgłosił propozycję dobrowolnej zbiórki pieniędzy na rzecz mieszkańca
naszej Gminy, który znalazł się w bardzo trudnej sytuacji życiowej – został wdowcem z 3 dzieci,
w tym trzymiesięcznych  bliźniąt.  Zbiórka  ma  zostać  dołączona  do  akcji,  którą  przeprowadza
Szkoła Podstawowa.
Radny Waldemar Jach zgłosił wniosek, aby Radni w okresie poświątecznym wspólnie dokonali
„objazdu” wszystkich miejscowości Gminy, aby spotkać się z mieszkańcami.

W dalszej części dyskusji głos zabrali:
Przewodniczący  Zarządu  Osiedla  Sitkówka  Pan  Mirosław  Słowiński –  zwrócił  się
z wnioskiem  o oznakowanie  pionowe  i  poziome  zjazdu  z  ulicy  powiatowej  762  w  ulicę
Dobrzączka. Kolejna sprawa jaką poruszył to brak oświetlenia przejścia dla pieszych na drodze
wojewódzkiej przy skrzyżowaniu z ulicą Dobrzączką oraz awaria oświetlenia na skrzyżowaniu
Jaźwca – Czerwona Góra oraz  brak lustra  na ulicy  Zelejowej.  Następnie  Pan Mirosław zadał
pytanie nt. zimowego utrzymania nowo wybudowanej drogi przy ulicy Dobrzączka w kierunku
ulicy Marmurowej.
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Jako  kolejna  głos  zabrała  Przewodnicząca  Zarządu Osiedla  Czerwona Góra  Pani  Danuta
Pniewska  w sprawie  zjazdów  przy  nowo  wybudowanej  drodze  przy  ulicy  Dobrzączka,  które
usytuowane  zostały  bez  konsultacji  w miejscach  nieuczęszczanych,  a  jedyny dojazd  do placu
zabaw  został  zlikwidowany.  Pani  Danuta  Pniewska  zgłaszała  również  problem  dot.  braku
oświetlenia schodów prowadzących od Szpitala do osiedla oraz zadała pytanie nt. tego, kto jest
odpowiedzialny  za  zimowe  utrzymanie  przystanków i  poboczy  w Czerwonej  Górze.  Ostatnią
poruszaną sprawą był brak zjazdów na schodach przy blokach.

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski: informacja nt. wysokości
podatków będzie szybko umieszczona na stronie internetowej Chęcin oraz w gazetce Wiadomości
Chęcińskie.  Pan Burmistrz  przychylił  się  do wniosku Radnego Waldemara  Jacha dot.  objazdu
radnych po terenie Gminy. 
W odpowiedzi  na  kwestie  poruszane  przez  Przewodniczącego  Zarządu  Osiedla  Sitkówka  Pan
Burmistrz  pozytywnie  odniósł  się  do  oznakowania  pionowego  i  poziomego  zjazdu  z  ulicy
powiatowej 762 w ulicę Dobrzączka. Ulica Dobrzączka jest drogą gminną i jej zimowe utrzymanie
należy do ZGK w Chęcinach. 
Przy  okazji  Pan  Burmistrz  podał  informację  uzyskaną  od  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  dot.
planowanej  przebudowy  skrzyżowania  drogi  wojewódzkiej  i  ulicy  Czerwona  Góra.  Jest  już
podpisana  umowa  na  zaprojektowanie  przebudowy  drogi.  Niebezpieczne  skrzyżowanie
przeprojektowane zostanie w rondo. W budżecie na przyszły rok są przewidziane środki również
na dodatkowe lustra drogowe na terenie Gminy.
Burmistrz Miasta i Gminy Chęciny poinformował również, że trwają prace odbiorowe nowego
budynku  przedszkola  i żłobka.  Chcielibyśmy  w  styczniu  rozpocząć  procedurę  przenoszenia
instytucji.
W odniesieniu do słów Przewodniczącej Zarządu Osiedla Czerwona Góra Pani Danuty Pniewskej,
Pan Burmistrz odpowiedział,  że droga dojazdowa do placu zabaw, jest drogą wytyczoną przez
mieszkańców w sposób naturalny  i  nie  ma jej  na  mapach,  co uniemożliwiło  wytyczenie  tego
konkretnego zjazdu na etapie projektowania.  Zmiana projektu na obecnym etapie pociągnęłaby
ogromne konsekwencje. Brak realizacji zadania w terminie spowodowałby utratę dofinansowania.
Rozumiemy potrzebę umożliwienia dojazdu do tego miejsca i dołożymy starań, aby wykonać ją
we własnym zakresie po zakończonej inwestycji. 
W zakresie dowieszania lamp, zadanie zostało wykonane na tyle, na ile nam obecnie pozwoliły
środki. Do tej pory zostało wykonane oświetlenie przedmiotowych schodów z czujnikiem ruchu,
rozumiem, że rozwiązanie nie jest odpowiednio funkcjonalne, rozwiążemy ten problem.
Za utrzymanie przystanków na terenie gminy odpowiedzialny jest ZGK w Chęcinach.
W odpowiedzi na pytanie Pana Mirosława Słowińskiego o doprowadzenie oświetlenia nowej drogi
przy  ulicy  Dobrzączka,  Pana  Burmistrz  wskazał,  że  w  perspektywie  kolejnych  budżetów,  po
ocenieniu częstotliwości uczęszczania drogi, należy taki projekt uwzględnić.
Zjazdy dla osób niepełnosprawnych na schodach prowadzących do bloków w Czerwonej Górze,
o które  pytała  Pani  Danuta  Pniewska,  nie  mogą  być  wykonane  tak  jak  to  było  do  tej  pory
gospodarskim  sposobem,  muszą  zostać  wyznaczone  warunki  techniczne,  zjazd  musi  spełniać
aktualne  wymogi  m.in.  odpowiedni  kąt  nachylenia,  na  taką  inwestycję  muszą  zostać
zabezpieczone  pieniądze  w  budżecie.  Jest  tam  taka  potrzeba,  więc  przeznaczymy  środki
i wykonamy chociaż jeden taki zjazd, tam gdzie jest to niezbędne.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Pan  Tomasz  Szczepanik przypomniał  Sołtysom,  że  od  tej
kadencji wnioski i interpelacje muszą zostać złożone w formie pisemnej w związku ze zmianami
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Ustawy o samorządzie gminnym.
Następnie  głos  zabrała  Radna Pani  Edyta  Jarząbek,  w sprawie  progów zwalniających  przy
Szkole  Podstawowej  i zabezpieczenia  słupka  gazowego  na  ulicy  Szkolnej  w  Tokarni.
Przypomniała również o złożonym wniosku o nadanie nazw ulic w Tokarni.
Burmistrz Gminy i Miasta pozytywnie ustosunkował się do wniosku o próg zwalniający w tak
newralgicznym miejscy jakim jest szkoła. W kwestii niebezpiecznego słupka gazowego konieczna
jest konsultacja z Wykonawcą, a wniosek o nadanie nazw ulic będzie procedowany.
Radna Małgorzata Habik zapytała o możliwość utworzenie odcinkowego pomiaru prędkości na
nowej drodze prowadzącej od Ronda przy Chęcinach do Bolmina, ponieważ jeszcze nie oddana
droga jest już wykorzystywana przez piratów drogowych.
Burmistrz Pan Robert Jaworski odpowiedział, że zarządcą tej drogi jest  województwo i to, co
możemy w tym momencie zrobić to interweniować pismami z prośbą o wzmożone patrole policji
w tym miejscu.
Radna  Małgorzata  Pniewska zapytała  czy  wzorem  roku  ubiegłego  udostępniona  zostanie
informacja w sprawie organizacji zimowego utrzymania dróg na terenie Gminy i Miasta Chęciny.
Burmistrz Pan Robert Jaworski odpowiedział, że informacja taka zostanie podana do publicznej
wiadomości najszybciej jak to możliwe przez Pana Dyrektora ZGK.

Radny Dariusz Dudek zaapelował do Sołtysów, aby na Sesji Rady Gminy były poruszane istotne
sprawy.
Radna  Zofia  Stokowiec informacyjnie  poruszyła  kwestię  zwiększenia  ilości  połączeń
komunikacji miejskiej linii 31, nad którą trwają prace na posiedzeniach roboczych. 
Pan Burmistrz zaproponował, aby Radni i Sołtysi spotkali się z mieszkańcami poszczególnych
miejscowości i wypracowali propozycję optymalnych godzin kursów, ze względu na to, że Gmina
dopłaca do każdego wozokilometra.
Radny Waldemar Jach zapytał czy na obecną sesję byli i czy na kolejne sesje będą zapraszani
przedstawiciele powiatu.
Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności zaproszonych gości wskazał, kto
spośród przedstawicieli wojewody i z ramienia powiatu został zaproszony na sesję. Poinformował
również, że przedstawiciele powiatu i wojewody zapraszani są na każdą sesję.
Jako ostatni głos zabrał  Sołtys Wsi Wolica Pan Paweł Żurek, z prośbą o to, aby w przyszłych
budżetach uwzględniane były nie tylko budowy drógi remonty szkół, ale też budowy mniejszych
dróg dojazdowych do posesji oraz wodociągów i kanalizacji.
Pan Burmistrz odniósł się do słów Pana Sołtysa informując, że budżet planowany jest w sposób
zrównoważony. My jako samorząd zobowiązani jesteśmy do pozyskiwania zewnętrznych dotacji
i nie  jesteśmy  w stanie  przesunąć  tych  środków na  inne  cele.  Aktualne  inwestycje  dotyczące
budowy dróg czy termomodernizacji szkół wynikały również z tego, że były na ten cel pieniądze
zewnętrzne.

7. Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  potwierdzając  wyczerpanie  przyjętego  porządku  obrad,
podziękował wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i o godz. 12:58 zamknął posiedzenie
Rady.

    Protokołowała:                                                                               Przewodniczył:
Teodozja Nowak                                                                           Tomasz Szczepanik

Kierownik Biura Rady Miejskiej   Przewodniczący 
      Rady Miejskiej w Chęcinach
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